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PROCES VERBAL 

încheiat astăzi, 17.01.2024, în ședința extraordinară a Consiliului Judeţean Botoşani, convocată 

prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 17 din 16.01.2024 

 

 

Doina Federovici: 

Buna ziua, doamnelor și domnilor consilieri județeni! 

Propun să începem ședința noastră extraordinară de astăzi. 

Vă anunț că ședința este publică și este transmisă pe canalul de Youtube al Consiliului Județean 

Botoșani.  

 

Prezența a fost făcută de domnul secretar general și suntem în cvorumul legal de ședință. 

(Absenți: dl Cristian Andrici, dna Daniela Aramă, dl Lucian-Dinu Aroșoaie, dl Ionuț Gireadă, dl 

Tiberiu-Leonard Nichiteanu și dna Mariana-Mirela Saucă)   

Participă la ședința noastră, pe lângă doamnele și domnii consilieri județeni, domnul secretar 

general al județului și domnii și doamnele directori din cadrul aparatului de specialitate al Consiliului 

Județean. 

 

Ordinea de zi care v-a fost transmisă cuprinde un singur proiect de hotărâre și procesul-verbal 

al ședinței anterioare. Urgența convocării ședinței este dată de necesitatea asigurării decontării 

transportului elevilor care nu beneficiază de existența serviciilor de transport public județean de persoane. 

Menționez că avem aviz favorabil de la comisiile de specialitate pentru acest proiect de hotărâre. 

Vă consult dacă sunt discuții cu privire la ordinea de zi? Deocamdată nu avem. 

 

Vă prezint întâi proiectul înscris pe ordinea de zi, apoi vor urma dezbaterile, dacă este cazul, și 

în final se vom exercita votul prin apel nominal.  

 

Primul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea valorii unitare 

lei/kilometru aferentă sumei forfetare lunare și aprobarea sumei forfetare pe zi, acordată elevilor din 

județul Botoșani care sunt școlarizați în altă localitate decât cea de domiciliu și nu beneficiază de 

existența serviciilor de transport public. (Proiect nr. 8 din 1.01.2024) 

Potrivit Hotărârii Guvernului nr. 810/2023 pentru aprobarea normelor metodologice privind 

acordarea facilităților de transport pentru elevi, modificată și completată prin Hotărârea Guvernului nr. 

1337/2023, consiliile județene adoptă hotărâri prin care stabilesc valoarea unitară lei/kilometru aferentă 

sumei forfetare, cu avizul conform al ANRSC, respectiv suma forfetară pe zi corespunzătoare fiecărei 

tranșe de 1 kilometru pe distanța dus-întors de la 1 la 50 kilometri dintre domiciliul/reședința elevului și 

unitatea de învățământ pentru elevii care nu pot fi școlarizați în localitatea de domiciliu și nu beneficiază 

de existența serviciilor de transport public.  

În urma procedurii de atribuire a contractelor de delegare a gestiunii serviciului public de 

transport județean de persoane prin curse regulate, aprobate prin Hotărârea Consiliului Județean nr. 2 din 

10.01.2024, Consiliul Județean Botoșani a solicitat și obținut de la ANRSC Avizul conform nr. 

988492/12.01.2024, pentru valoarea unitară lei/kilometru aferentă sumei forfetare lunare și pentru suma 

forfetară pe zi, acordată elevilor.  

Prin urmare, a fost întocmit prezentul proiect de hotărâre. 
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Punctul 2 de pe ordinea de zi: Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a Consiliului 

Județean Botoșani din data de 12 ianuarie 2024. 

Dacă sunt intervenții? Nu avem. 

Atunci, domnule secretar general, vă rog să faceți apelul nominal în vederea exercitării votului! 

 

Domnul Marcel Stelică Bejenariu: 

Da, doamna președinte! Încep apelul nominal.  

Vă rog să votați dumneavoastră. – Vot „pentru” ordinea de zi, pentru proiectul de hotărâre și 

pentru conținutul procesului verbal  

Domnul vicepreședinte Birta Dorin? – Bună ziua, stimați colegi! Vot „pentru” proiectul de 

hotărâre, ordinea de zi și procesul verbal 

Domnul vicepreședinte Dăscălescu Corneliu Bogdan? - Bună ziua! Vot „pentru” toate punctele 

de pe ordinea de zi 

Doamna Abăcioaei Rodica? - Vot „pentru” ordinea de zi, procesul verbal și proiectul de hotărâre  

Domnul Alecsandru Gabriel-Augustin? – Bună ziua! Cam mică suma decontată, dar votez 

„pentru” ca să deblocăm această situație. Vot „pentru” 

Doamna Breșug Cristina? – Bună ziua! Vot „pentru”  

Domnul Deleanu Constantin Dan? - Bună ziua! Vot „pentru” toate punctele aflate în dezbatere 

Domnul Galan Gabriel? - Bună ziua! Vot „pentru”  

Domnul Gavrilaș Doru Costel? – Bună ziua! Vot „pentru”  

Doamna Guraliuc Elena Ramona? - Bună ziua! Vot „pentru” toate cele 3 elemente discutate pe 

ordinea de zi 

Doamna Holca Agnes-Mihaela? - Bună ziua! Vot „pentru” 

Doamna Hrimiuc Galia? –  Vot „pentru” ordinea de zi, vot „pentru” proiectul de hotărâre  pentru 

procesul verbal 

Doamna Hrițcu Lafontain Mihaela? Doamna Hrițcu Lafontain, dacă mă auziți? Eu vă văd. Nu 

răspunde doamna. Este online, dar nu răspunde. 

Doamna Jurgiu Mioara Paula? - Vot „pentru” ordinea de zi, pentru procesul verbal și pentru 

proiectul de hotărâre 

Domnul Manolache Ciprian? – Vot „pentru” ordinea de zi, pentru  procesul verbal și pentru 

proiectul de hotărâre 

 

Doamna Hrițcu Lafontain Mihaela: 

Mă scuzați! Mi s-a blocat. Vot „pentru”.  

 

Domnul Marcel Stelică Bejenariu: 

Mulțumesc, doamna Hrițcu! Am înregistrat votul dumneavoastră. 

Domnul Marian Sergiu? – Bună ziua! Vot „pentru”  

Doamna Marocico Floarea? – Vot „pentru” la toate punctele de pe ordinea de zi 

Domnul Maxim Ovidiu-Constantin? – Vot „pentru” la toate punctele de pe ordinea de zi  

Doamna Murgu Cristina Andreea? –Vot „pentru” ordinea de zi, proiectul de hotărâre și procesul 

verbal 

Domnul Nazare Gheorghe?  – Vot „pentru” toate punctele de pe ordinea de zi 

Domnul Olaru Cătălin Cristian? – Bună ziua! Vot „pentru” toate punctele de pe ordinea de zi 
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Domnul Pătrăuceanu Constantin Neculai? – Bună ziua! Vot „pentru” ordinea de zi, vot „pentru” 

proiectul de astăzi și vot „pentru” procesul verbal 

Domnul Pintilei Grosu Cristian? – Vot „pentru” 

Domnul Țâmpău Andron? -  Vot „pentru” toate punctele de pe ordinea de zi  

Doamna Vaipan Raluca: - Vot „pentru” toate punctele de pe ordinea de zi 

 Domnul Vrajotis Lazăr Claudiu? - Bună ziua! Vot „pentru”  

 Domnul Zlei Dimitre Cătălin? - Bună ziua! Vot „pentru” toate 

 

 Doamna președinte, atât proiectul de hotărâre, cât și procesul verbal au fost votate cu un număr 

de 27 de voturi „pentru”. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc, domnule secretar general! Nu aș vrea să închid ședința fără a da un răspuns 

domnului consilier. Tariful pe kilometru a fost calculat conform prevederilor legale în vigoare ca medie 

a tarifelor asumate prin licitație de către transportatorii declarați câștigători pe loturile de trasee atribuite. 

Așa cum am anunțat și în expunerea de motive, ANRSC a acordat avizul pozitiv, deci noi nu am făcut 

nimic altceva decât să transpunem în această hotărâre legislația în vigoare. 

Mulțumindu-vă pentru prezență, vă doresc o zi frumoasă tuturor! 

 

 

 

PREȘEDINTE, 

Doina Elena FEDEROVICI 

  

 

 

 

SECRETAR GENERAL AL JUDEȚULUI, 

Marcel Stelică BEJENARIU 

 

 

 

                     Întocmit,  

                    Inspector, 

                         Marilena Miron 

 


